
 
 
Betreft: vragen voor het vragenuur van de gemeenteraadsvergadering 22 januari 2015   
 
 

18 januari 2015 
 
 
Geachte voorzitter van de raad, 
  
Afgelopen week werden wij geïnformeerd over het faillissement van Pantein-Vivent. Na Thebe is nu ook de 
huishoudelijke hulp van Pantein-Vivent failliet. Een direct gevolg lijkt het van de rijksbezuinigingen, die 
opgelegd werden bij de overheveling van de zorgtaken van rijk naar gemeente.  
Bij de behandeling van het beleidsplan WMO in oktober jl. sprak CDA al de zorg uit over de continuïteit van 
de uitvoering van de zorg voor de komende jaren. Deze zorg wordt nu erg tastbaar voor de 303 klanten van 
Pantein-Vivent in onze gemeente.  
Hoewel de communicatie vanuit uw college snel op gang is gekomen, waarvoor onze complimenten, heeft 
het CDA toch een aantal vragen: 
  

1. Eind vorig jaar zijn de zorgcontracten met zorginstellingen door de gemeente afgesloten. Volgens uw 
persbericht van 14 januari jl. waren er toen al geruchten dat Pantein-Vivent in zwaar weer zou 
verkeren, maar dit gerucht werd in november 2014 ontkend door deze aanbieder. Nu, enkele 
maanden later, is zij toch failliet. Had dit niet beter moeten worden onderzocht voordat het contract 
werd getekend? Immers, bij een aanbesteding wordt toch altijd een check gedaan of een aanbieder 
voldoende kredietwaardig is?  

2. In uw brief van afgelopen week aan alle 303 klanten, geeft u aan ‘er alles aan te doen om de inzet 
van de hulp tot 1 februari voort te zetten’. Gaat dat lukken, en zo niet, hoe kunt u de hulp aan de 
klanten dan garanderen? 

3. In diezelfde brief zegt u dat ‘het waarschijnlijk’ is dat klanten hun huidige hulp behouden. Dit is 
natuurlijk erg belangrijk voor de klanten, die mogen immers niet de dupe worden van het 
faillissement. Wat doet de gemeente om te voorkomen dat klanten met zo min mogelijk personele 
veranderingen te maken krijgen? 

4. Gaat deze zaak de gemeente extra geld kosten en zo ja, is daarvoor budget beschikbaar? U zegt 
immers in uw brief dat klanten geen hogere eigen bijdrage gaan betalen. 

 

  
Met vriendelijke groet, 
 
 
Fractie CDA 

 
  
  

 


